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دنيا حيدري

 دود اشتباهات مديران مستبد 
در چشم ورزش

هيچ تضميني براي ادامه حضورشان در تيم ملي وجود ندارد اگر دم از 
مشكلات بزنند و كوچك ترين حرفي برخلاف ميل آقايان مسئول به زبان 
آورند. تفاوتي هم نمي كند چه عنوان ها، قهرماني ها و افتخارآفريني هايي 
داشته باشند، همين  كه حاضر به چش��م بس��تن بر مشكلات نباشند، 
كافيس��ت تا نامش��ان از ليس��ت تيم ملي يا اردوهاي آن خط بخورد!

اين قانون نانوشته اي اس��ت كه در اكثر فدراسيون هاي ورزشي اعمال 
مي شود. شايد به اين دليل كه فدراسيون ها ارگان هايي مستقل هستند و 
كسي نمي تواند در كار آنها دخالت كند يا حتي سرك بكشد، اما آيا اصرار 
به اين اشتباه، تيشه زدن به ريشه ورزش كشور نيست و دود اشتباهات 

مديران مستبد به طور مستقيم به چشم ورزش كشور نمي رود؟
خردادماه سال گذشته بود كه ملي پوشان وزنه برداري با انتشار بيانيه اي 
اعلام كردند برخلاف ميل باطني، مجبور به ترك اردو ش��دند و تأكيد 
داشتند كه اين اقدام صرفاً به خاطر ش��رايط اردوي تيم ملي بوده و تا 
مساعد نشدن شرايط بازنخواهند گش��ت. البته اين نخستين بار نبود 
كه ملي پوشان اين رشته از اوضاع نامناس��ب اردوها گلايه مي كردند، 
اما سرانجام ناچار ش��دند براي آنكه صدايشان به جايي برسد، اقدام به 
ترك اردو كنند، ولي در عين ناباوري واكنش فدراسيون كشيدن قلم 
قرمز روي نام ملي پوشان و حتي سرمربي بود كه به دليل خواسته بحق 

شاگردانش پشت آنها درآمده بود!
بي ترديد همانطور كه وظيفه ورزشكار تمرين كردن براي كسب نتيجه 
است، وظيفه مسئولان نيز مهيا كردن ش��رايط و امكانات براي نيل به 
اين هدف است. با وجود اين برخي تصور مي كنند مسئول بودن صرفاً به 
معناي زورگويي و نشاندن حرف خود به كرسي است، حتي اگر حرفي 

كه مي زنند دور از حق و عدالت باشد. 
آنچه سال گذش��ته گريبان ملي پوش��ان وزنه برداري را گرفت، بارها و 
بارها طي اين سال ها گريبان ورزشكاران ديگر رشته ها را نيز گرفته كه 
يكي ديگر از نمونه هاي آن داستان ملي پوشان بانوان قايقراني است كه 
در كانكسي در انتهاي درياچه اسكان داده شده بودند و وقتي ماجراي 
اسكان شان لو رفت با مشكلات زيادي از سوي مسئولان مواجه شدند. 
آخرين معضل ورزش��كاراني كه بابت رس��يدن به حق و حقوق خود با 
غضب مسئولان مواجه شدند، ملي پوشان بوكس بودند كه اعتراض خود 
را به صورت مسالمت آميز و از طريق نماينده هاي خود كه اتفاقاً يكي از 
آنها كاپيتان تيم ملي هم هست به گوش مسئولان اين رشته رساندند 
و با اجازه سرمربي تيم از حضور در تمرين تا حل شدن مشكل امتناع 
كردند، اما در عين ناباوري پاس��خي كه دريافت كردند اخراج شبانه از 
اردو بود و دعوت شدن به كميته انضباطي، آن هم تنها به اين دليل كه 

خواستار بهتر شدن شرايط اردو شده بودند!
بي ترديد ورزشكاراني كه احضار مي شوند و خود  سالن محل تمرين شان 
را از نخاله هاي ساختمان��ي خالي می كنند و به همي��ن دليل حتي با 
مشكلات ريوي هم مواجه مي شوند، به دنبال حاشيه سازي نيستند كه 
اگر بودند بزرگ ترهاي خود را براي صحبت نزد مسئولان نمي فرستادند 
و هر كدام  ساز خودشان را كوك مي كردند. هرچند كه بعيد نيست در 
اينگونه مواقع برخي ني��ز شيطنت هايي بكنند، اما س��ؤال اينجاست 
كه چرا آقايان مسئول چش��م و گوش خود را مي بندند تا كار به اينجا 
كشيده شود؟ چرا نبايد مسئولان فدراسيون ها هرازگاهی پاي درددل 
ورزشكاران بنشينند و مشكلات ريز و درشت آنها را از نزديك ببينند تا 

فرداروز ناچار نشوند بگويند كه كسي در حال تحريك آنهاست!
بي ترديد هرك��س يك طرفه پيش قاضي ب��رود راضي برمي گ��ردد، اما 
كافيست در چنين ش��رايطي صحبت هاي طرفين را كنار هم بگذاريم تا 
متوجه شويم كه كدام يك صرفاً در حال توجيه كردن است؛ آنكه مشكلاتي 
را بيان مي كند كه نمي توان منكر شد يا آنها كه تمام مسائل و مشكلات 
را از بيخ و بن منكر مي شوند و مدام به دنبال انداختن تقصير گردن اين و 
آن هستند. آيا نبايد هيچ گونه نظارتي بر رفتار مستبدانه اينگونه مديران و 

مسئولان باشد تا تاوان اشتباهات آنها را ورزش كشور ندهد؟

جدايي مينو مداح از تيم ملي تكواندوی بانوان بدون شك يكي از 
مهم ترين اتفاقاتي بود كه بعد از المپيك پاريس در اين رشته رخ 
داد. اتفاقي كه ناشي از اختلافات داخلي بود، اما ناهيد كياني، 
نايب قهرمان پاريس ترجيح مي دهد صحبتي در اين راستا انجام 
ندهد. او با تأكيد بر اينكه تابع تصميمات فدراسيون است، پاي 
خود را از اين ماجرا بيرون كشيد تا از حاشيه هاي اين داستان 

جنجالي دور باشد.

احترام به تصميم فدراسيون

 كانون جودوك��اران ايران امروز و با حضور مقامات كش��وري و 
لشكري از اساتيد، پيشكسوتان و خانواده شهداي رشته جودو 
تجليل مي كند. همچنين ق��رار است در اي��ن مراسم از سردار 
كاظم يزداني، رئيس سازمان ورزش بس��يج ني��ز تجليل شود. 
كانون جودوكاران ايران را پيشكسوتان، اساتيد، رؤساي سابق، 
نايب رئيس، دبي��ر فدراسي��ون و داوران بين المللي و همچنين 

قهرمانان اين رشته تشكيل مي دهند.

 تجليل كانون جودوكاران 
از رئيس سابق ورزش بسيج

بازي سرنوشت ساز 

شيوا  نوروزي
اسـتقـلال از راه       گزارش

رسـيد و نتيجـه 
ديدار بـا الريان قطر، تكليف حـذف يا ادامه 
حضور آبي هـا در ليـگ نخبگان را امشـب 

مشخص می کند. 
جدال حساس اس��تقلال – الريان در حالي در 
ورزش��گاه احمد بن علي برگزار مي شود كه باز 
هم بحث اتمام همكاري سهراب بختياري زاده 
مطرح شده است. ظاهراً اين بازي آخرين حضور 
مرب��ي موقت روي نيمكت اس��ت و پ��س از آن 
گزينه ايتاليايي با همه درخواست ها و شروطش، 

سكاندار استقلال خواهد شد. 
     

از وقتي پيتس��و موس��يمانه قيد هم��كاري با 
اس��تقلال را  زده و ب��راي درياف��ت مطالباتش 
دست به دامن فيفا ش��ده، آبي ها ديگر شكست 
نخورده اند. ب��ا اين حال هن��وز تكليف نيمكت 
اين تيم روشن نشده و آبي ها در اوج بلاتكليفي 
براي بقا در آسيا مي جنگند. مشكلات نماينده 
ايران يكي، دو تا نيس��ت. البت��ه تغييرات مكرر 
نيمكت و همچنين تصميمات پراشتباه مديريت 
اصلي ترين آنها محسوب مي ش��وند. مذاكرات 
با ماتزاري و نمايندگان��ش با جديت پيش رفت 
و گفته مي ش��ود براي اعلام رس��مي و معرفي 
سرمربي جديد باشگاه منتظر برگزاري آخرين 

ديدار در مرحله ابتدايي ليگ نخبگان است. 
مرحله ابتداي��ي اين رقابت ها امش��ب با برگزاري 
دو بازي آخر به پايان مي رسد و به غير از الوصل- 
الهلال، الريان هم در خانه ميزبان استقلال است. 
برخلاف گذشت��ه كه دروازه استق��لال به راحتي 
باز مي ش��د، در اين مدت كوتاه خ��ط دفاع آبي ها 
كمي موفق تر ب��وده و در سه ب��ازي از چهار بازي 
كلين شيت كرده است. منتها باز هم تساوي هاي 
نااميدكننده به قوت خود باقي هستند. استقلال در 
شرايطي مقابل الشرطه متوقف شد كه خيلي زود 
در دقيقه چهارم بازي از حريف عراقي پيش افتاد، 
اما نتوانست اين برتري را حفظ كند و حتي در زدن 
گل های بيشتر نيز ناكام بود. درحالي كه پيروزي در 
آن مسابقه مي توانست كار صعود را راحت تر كند. 
حتي در مصاف با مس رفسنجان در ليگ نيز بدون 

گل متوقف شد و دو امتياز مهم را از دست داد. 
     

آبي ها با لشكر مصدومان به دوحه سفر كرده اند 
به اين اميد كه از آخري��ن فرصت خود استفاده 
كنند. بختياري زاده كه خ��ودش هم به موقتي 
ب��ودن حض��ورش روي نيمكت واق��ف است و 
حتي حاضر نش��د قب��ل از اعزام تيم ب��ه قطر با 
آنها عكس يادگاري بگي��رد، در بازي با الريان 9 

بازيكن تيم را در اختيار ندارد. ابوالفضل جلالي 
در ب��ازي با شم��س آذر مصدوم ش��د و حداقل 
سه هفته ب��ه استراح��ت ني��از دارد. همچنين 
جلال الدي��ن ماشاريپ��وف، مه��رداد محمدي، 
جوئل كوج��و و محمدحس��ين مرادمند هم به 
دلي��ل آسيب ديدگي قادر به حض��ور در ميدان 
نيستند. از طرفي محمدحسين اسلامي كه در 
بازي با الاهل��ي كارت قرمز گرفته ب��ود بايد دو 
جلسه محروميت را پشت  سر بگذارد. ابوالفضل 
زماني و ابوالفضل زليخايي نيز تيم جوانان را در 
جام ملت هاي جوانان همراهي مي كنند. اميرعلي 
صادقي، هافبك جوان تيم هم مشكل انضباطي 
داشته و از ليس��ت تيم خط خورده است. ايمان 
سليمي اما گويا مصدوميتش بهبود يافته و اين 

مدافع مي تواند برابر الريان بازي كند. 
     

اما و اگرهاي بقا در ليگ نخبگان كار تيمي را كه 
در ليگ هيچ اميدي به قهرماني و حتي بازگشت 

به جمع چهار تيم اول ن��دارد، سخت تر مي كند. 
استقلال در آزاداي فرصت سوزي كرد و نتوانست 
كار الشرطه را يكسره كند. اگر اين اتفاق می افتاد 
آبی ها الان به جاي شش امتياز، هش��ت امتياز 
داشتن��د و با خي��ال راحت تر به مص��اف الريان 
مي رفتند. تا پيش از شروع ديدارهاي هفته آخر، 
استقلالی ها رتبه هشتم آسيا را در اختيار داشتند، 
درحالي كه الريان هش��ت امتيازي شش��م بود. 
تيم نه��م ليگ برتر اي��ران بعد از ب��ازي سختي 
كه با شمس آذر داشت، توانس��ت به دور بعدي 
جام حذفي صعود كن��د و اميدها براي كس��ب 
حداقل يك جام را زنده نگه دارد. تيم سهراب از 
اين برد روحيه گرفته و انتظار مي  رود بازيكنان 
براي دفاع از اعتبار استقلال با تمام قوا به ميدان 
بروند. پيروزي در اين بازي، آبی ها را راهي مرحله 

بعدي ليگ نخبگان مي كند. 
     

الريان يك نقطه اشتراك با استقلال دارد و آن 

هم قطعي نش��دن صعود اين تيم به دور بعدي 
است. تي��م قطري از هفت ب��ازي قبلي خود در 
ليگ  نخبگان دو برد، دو مساوي و سه باخت به 
دست آورده و از نظر تعداد شكست ها عملكردش 

مشابه استقلال است. 
مديران باشگاه از عملكرد يونس علي، سرمربي 
پيش��ين الريان راضي نبودند و ي��ك ماه پيش 
تصمي��م به انتخ��اب سرمربي جدي��د گرفتند. 
آرتور ژرژ بلافاصله پ��س از بركناري يونس علي 
جايگزين او شد به اين اميد كه اين مربي پرتغالي 
الريان را دگرگون سازد. از وقت��ي ژرژ سكاندار 
الريان شده، اي��ن تيم شش بازي انج��ام داده، 
اما فقط دو پيروزي به دس��ت آورده است. تيم 
قطري در حالي تلاش مي كند در خانه استقلال 
را شكست دهد كه در آخرين بازي خود در ليگ 
ستارگان قطر مغلوب الشحانيه شده است. الريان 
در ليگ قطر هشتم است و ادامه حضور در ليگ  

نخبگان فعلًا اولويت اصلي آنهاست.

فقط به پيروزي فكر كنيد
الريان – استقلال؛ يك بازي آخر ديگر براي سهراب

الخالديه درست يك  هفته بعد از چش��يدن طعم تلخ شكست خانگي 
مقابل تراكتور، عصر امروز )ساعت 17:30( بايد بار ديگر مقابل شاگردان       ليگ قهرمانان

اسكوچيچ به ميدان برود. اين بار اما در تبريز و مقابل هواداراني كه بي ترديد يادگار امام را براي حريف 
بحريني به جهنم تبديل خواهند كرد. مسئله اي كه گويا عاشور، سرمربي الخالديه كاملًا به آن واقف 
است: »مي دانيم فردا حدود 80 هزار تماشاگر به ورزشگاه مي آيد و جو عالي به وجود مي آيد. از آمدن 
هواداران نگران نيستيم. 80 هزار نفر كه چيزي نيست و دعوت مي كنيم 200 هزار نفر به ورزشگاه 
بيايند، چون دوست داريم هواداران پرشور را در ورزشگاه ببينيم. اگر تراكتور خوب بود از آنها حمايت 
كنند و اگر ما خوب بوديم از ما هم حمايت كنند. ما فقط به دنبال بازي خوب هستيم و مي خواهيم 
برنده باشيم، چراكه در فوتبال هيچ چيزي قابل پيش بيني نيست. در بازي رفت خوب كار كرديم، اما 
متأس��فانه چند دقيقه تمركزمان را از دس��ت داديم و دو گل خورديم، ولي امي��دوارم در بازي فردا 

تمركزمان را حفظ كنيم و نتيجه خوبي به دست بياوريم.«
اسكوچيچ اما به تنها چيزي كه فكر مي كند گرفتن جشن صعود به يك چهارم نهايي ليگ قهرمانان 
آسيا)سطح 2( است و بس. او كه دور رفت يك هشتم را با برتري در بحرين پشت سر گذاشته، تقريباً 
به تكرار اين نتيجه در تبريز مطمئن است. با وجود اين خوب مي داند دست كم گرفتن حريف حتي 
در يادگار امام هم مي تواند كار دست او و شاگردانش بدهد، به همين دليل هم هست كه طي هفته 
گذشته بارها و بارها به شاگردانش تأكيد كرده تا به صدا در آمدن سوت پايان بازي كار را تمام شده 
ندانند. تراكتور كه تا به اينجاي كار خوش درخشيده،  حالا 90 دقيقه تا حضور در يك چهارم نهايي 
فاصله دارد و اسكوچيچ مي گويد براي رس��يدن به اين هدف عصر امروز همه تراكتوري متفاوت را 
مي بينند: »حريف را آناليز كرديم، اما نظرم بيشتر روي خودمان است. مي دانيم كه اندوخته خوبي 
از بازي رفت داريم، اما قرار نيست فكرمان را روي آن بگذاريم. بي توجه به برتري در بحرين به ميدان 

می رويم و براي برد و گرفتن جشن قهرماني مي جنگيم.«

نشست  تخصصي فدراسيون هاي تنيس و هاكي با حضور وزير ورزش  و جوانان برگزار ش��د. اين نشس��ت ها جهت حض��ور هرچه موفق تر       بازتاب
رشته ها در بازي هاي آسيايي ناگويا 2026 تشكيل مي شود و روز گذشته نيز نوبت به تنيس و هاكي 
رسيد. احمد دنيامالي در خصوص پيشرفت هاي تنيس و همگاني كردن اين رشته گفت:  »انتظار ما 
از تنيس خيلي بيشتر از اينهاست، چراكه در اين رشته دچار يك انباشتگي هستيم كه مهم ترين آن 
هم به بحث اسپانسرها و شركت ها برمي گردد. تنيس جزو آن دسته از ورزش هايي است كه ورزشكار 
مدام بايد در تورنمنت هاي مختلف ش��ركت كند تا بتواند به اوج برسد و رنكينگ خود را ارتقا بدهد. 
نمي توان تنها با تمرينات محيطي انتظار كار ويژه اي از ورزشكار داشت. فدراسيون بايد ترتيبي بدهد 
كه حجم اعزام هاي برون م��رزي و تداركاتي افزايش يابد. بايد در ح��وزه ورزش قهرماني تنيس  كار 
برجسته تري صورت گيرد. جوانگرايي شده، اما در بحث بروز و ظهور استعدادها، بيش از اين به فراواني 
نياز داريم. وزارت ورزش تلاش مي كند جداي از حمايت هاي اين رشته در بحث ورزش قهرماني به 
همگاني كردن تنيس در كشور نيز كمك كند. مي دانيم تنيس رشته ای پرهزينه  است و فعاليت كردن 
در آن ويژگي هاي خاص خود را به لحاظ فيزيك و هوش مي طلبد، اما با همه كاستي ها مي شود اين 
رش��ته را در حوزه ورزش همگاني مورد توجه قرار داد.« وزير ورزش همچنين در صحبت هايش از 
مسئولان هاكي خواست از ظرفيت كشورهاي همسايه استفاده كنند: »آماري كه از ورزشكاران بيمه 
شده رشته هاكي بيرون آمده، آمار قابل توجهي نيست. توقع ما از مسئولان فدراسيون هاكي اين است 
كه قابليت هاي فني خود را براي جذب مخاطبين و علاقه مندان به اين رشته افزايش دهند. با توجه 
به جمعيتي كه ما در كشور داريم، رقم 4 هزار ورزشكار سازمان يافته در رشته هاكي خيلي اندك است. 
كشورهاي همسايه ما قطب هاي هاكي آسيا و جهان هستند و ما بايد حتماً از ظرفيت اين كشورها در 
بحث حضور در رويدادها و استفاده از دانش مربيان خارجي استفاده كنيم. بايد به سراغ استان هاي 

هم مرز با اين كشورها برويم و از اين مناطق دست به كارهاي بزرگ بزنيم.«

90 دقيقه تا صعود تراکتور به يك چهارم

خط و نشان تبريز براي الخالديه
از ظرفيت کشورهاي همسايه در هاکي استفاده کنيد

تلاش وزارت براي همگاني كردن تنيس

سازمان ليگ واليبال را تهديد کرد

سرپرست سازمان ليگ فدراسيون واليبال گفت: »امسال چيزي 
تحت عنوان مقام س��وم مش��ترك نداريم و هر تيمي كه در بازي 
رده بندي ش��ركت نكند، جريمه سنگيني می ش��ود.« در آستانه 
برگزاري هفته پاياني رقابت ه��اي دور گروهي ليگ برتر واليبال، 
جبار قوچان نژاد در گفت و گو با ايرنا در خصوص ش��ائبه هايي كه 
پيرامون باخ��ت عمدي برخي تيم ها به وجود آمده اس��ت، اظهار 
داشت: »ما هم متوجه اين موضوع شده ايم كه برخي تيم ها به بهانه 
مصدوميت يا خستگي بازيكنانشان نتايج را واگذار مي كنند. از اين 
پس اگر به اين نتيجه برسيم كه شكست ها عمدي است با تيم هاي 

متخلف برخورد خواهيم كرد. ما حتي زير ب��ار هزينه هاي اضافه 
رفتيم تا بازي هاي تهران را به صورت همزمان برگزار كنيم، چراكه 

اعتقاد داريم در مسابقات ورزشي بايد فيرپلي رعايت شود.«
وي درباره حذف مرحله پلي اوت عنوان كرد: »قصد داش��تيم در 
فصل جاري هم پلي اوت را برگزار كنيم، اما در آيين نامه امس��ال 
ليگ اين مرحله حذف شده است و دو تيم انتهاي جدول سقوط 
خواهند كرد. اگر در سال هاي قبل پلي اوت برگزار مي شد، به اين 
دليل بود كه در آيين نامه لحاظ ش��ده بود. امس��ال چيزي تحت 
عنوان مقام سوم مشترك نداريم و هر تيمي كه در بازي رده بندي 

شركت نكند، جريمه سنگيني می شود.« قوچان نژاد در خصوص 
اينكه گفته مي شود فدراسيون واليبال با تيم پاس گرگان مماشات 
مي كند، توضيح داد: »ما اس��تثنا قائل نمي شويم و همه تيم ها از 

جمله پاس گرگان را به يك چشم مي بينيم.«

جريمه هاي سنگين براي متخلفان

 حامد قهرماني 

فريدون حسن

بانوان سالني باز ايران با اقتدار بر سكوي قهرماني کافا 
ايستادند. تيم ملي  فوتسال زنان ايران با کسب چهار 
برد پياپي در رقابت هاي آسياي مرکزي موسوم به کافا 
به عنوان نخست دسـت يافت. بانوان فوتساليست 
ايران در فينال اين مسابقات تاجيكستان را با نتيجه 
10 بر صفر شكسـت دادند و با اقتدار کامل بر سكوي 
نخست ايستادند و جام قهرماني را بالاي سر ببردند. 
بانواني که پيش از اين نيز بارها و بارها براي فوتسال 
ايران افتخارآفريني کرده اند و مرداد ماه امسال نيز 

نامزد برترين تيم جهان شده بودند. 

بانوان فوتسال قهرمان مقتدر كافا
قاب

آغاز دور برگشت پلي آف ليگ قهرمانان اروپا

 خيال راحت بايرن
لرزش ميلان 

رقابت هاي دور برگشت مرحله پلي آف ليگ قهرمانان اروپا با انجام چهار 
بازي امش��ب آغاز مي شود. چهار ديداري كه درس��ت مثل مسابقات دور 
رفت در هفته گذش��ته جذابيت خاصي براي هواداران فوتبال در سراسر 
جهان ندارند، چراكه از همين حالا همه منتظ��ر بازي بزرگ اين مرحله، 
يعني ديدار برگشت رئال و من سيتي هس��تند، ديداري كه فردا شب در 
سانتياگوبرنابئو برگزار خواهد شد. امشب آث ميلان در سن سيرو ميزبان 
فاينورد روتردام است. بازي رفت را هلندي ها يك بر صفر برده اند. نتيجه اي 
كه البته نمي توان چندان به آن دلخوش بود، اما وقتي حريف آث ميلاني 
باشد كه هيچ نشاني از آن تيم بزرگ سال هاي قبل ندارد شايد همين نتيجه 

ضعيف هم براي صعود هلندي ها به مرحله بعد كافي باشد. 
در پرتغال، بنفيكا از موناكوي فرانسه پذيرايي مي كند. قرمزهاي پرتغالي 
بازي رفت را يك بر صفر در زمين حريف برده اند و حالا با خيالي راحت 
و به اميد حمايت هواداران پرشورشان مي خواهند صعودشان به مرحله 
بعدي را جشن بگيرند. البته نبايد از حريف زخم خورده فرانسوي غافل 
بود، چون آنها هم مي توانند نتيجه بازي رفت را براي خود تكرار كنند. 

بايرن مونيخ در آليانس آره نا ميزبان سلتيك اسكاتلند است. بايرن بازي 
رفت را در اس��كاتلند 2 بر يك برده و خيالش تقريباً بابت صعود راحت 
است. صدرنشين بوندس ليگا تيمي نيست كه در زمين خود به حريفان 
باج بدهد، بنابراين شايد بتوان كار سلتيك را تمام شده تلقي كرد، مگر 
آنكه فوتبال يكي از آن شب هاي عجيب و غريب خودش را تجربه كند. 
در نهايت آتالانتا ميزبان كلوپ بروز بلژيك است. ايتاليايي ها بازي رفت 
را 2 بر يك ب��ه ميزبان بلژيكي خود واگذار كرده اند تا كارشان امش��ب 
سخت باشد. آتالانتا ظاهراً هنوز در رؤياي قهرماني فصل پيش در ليگ 
اروپا بسر مي برد كه با اين تفاسير بايد منتظر خداحافظي  آنها با ليگ 
قهرمانان باشي��م، مگر آنكه بخواهند مانند فص��ل قبل تيمي متفاوت 

باشند و همه را شگفت زده كنند.

کفاشيان به فيفا شكايت کرد

خط و نشان متخلفان فوتبال 
براي هم

خب از آنچه مي ترسيديم به س��رمان آمد. از اول هم گفتيم كه نمي توان 
از ميان يك جمع پرونده دار دل را به كسي خوش كرد، آن هم براي اينكه 
بيايد و زمام امور فوتبالي را در دست بگيرد كه نمي توان چندان به آينده 

مديريتي آن هم اميدوار بود. 
نوشته بوديم كه حال و روز امروز فوتبال ايران ثمره مديريت همين آقاياني 
است كه امروز كانديداي انتخابات رياست آن هستند. نوشته بوديم هيچ 
تفاوتي بين مهدي تاج، علي كفاشيان، عزيزي خادم و بقيه وجود ندارد. 
تمام اينها امتحانشان را به بدترين شكل ممكن پس داده اند، ولي خب باز 
هم هواي رياست بر فوتبال را در سر دارند. چرايي اش هم كاملًا مشخص 
اس��ت، چون هيچگاه بابت هيچ كدام از ضرر و زيان هاي��ي كه به فوتبال 
زده اند پاسخگو نبوده اند، حتي براي فوتبالش هم جواب ندادند، بماند كه 

اين جمع چه خسارت هايي به بيت المال زده اند. 
حالا يكي از اين جمع كار را به بيرون كش��انده است؛ علي كفاشيان يك 
جورهايي اعلام كرده اگر قرار نيست من باشم، پس بقيه هم نبايد باشند. 
يك جورهايي گفته اگر من نباشم، اص��لًا فوتبال مي خواهيد چكار! يك 
جورهايي گفته تخلف كرده ام كه ك��رده ام، حالا مي خواهم رئيس شوم، 

مثل قبل تا بگويد ننويسيد فوتبال فاسد است، بگوييد تخلف دارد! 
بگذريم، ماجرا آغاز شده و علي كفاشيان، نامزد رياست فدراسيون فوتبال 
كه ردصلاحيت او اعلام شده است، دي��روز با ارسال نامه هاي جداگانه  به 
فيفا و كنفدراسيون فوتبال آسيا، اعتراض خود را به تصميم كميته بدوي 
و استيناف انتخابات اي��ن فدراسيون اعلام ك��رده و خواستار رسيدگي 
نهادهاي بين المللي شده است. علي كفاشي��ان تأكيد دارد او سؤالاتي را 
درباره علت ردصلاحيت خود از فدراسيون فوتبال پرسيده، اما با توجه به 
اينكه از روز سه شنبه هفته گذشته )23 بهمن( فدراسيون پاسخي نداده، 
امروز نامه هاي جداگانه اي را به فيف��ا و كنفدراسيون فوتبال آسيا ارسال 
كرده است. كفاشيان پي��ش از اين با ارسال نامه ب��ه دبيركل فدراسيون 
فوتبال خواستار اعلام دليل ردصلاحيتش شد و تأكيد كرد كه در صورت 
عدم پاسخگويي فدراسيون، موضوع را از فيفا و كنفدراسيون فوتبال آسيا 

پيگيري مي كند. 
رئيس اسبق فدراسيون فوتبال در ارتباط با ارسال اين نامه گفت: »بايد 
مشخص ش��ود كه آيا كار مسئولان فدراسيون درس��ت بوده است يا نه. 
اگر كارشان درس��ت باش��د ما هم مي پذيريم، اما اگر درست نباشد بايد 
انتخابات را به تعويق بيندازند تا تكليف مشخص شود. من در نامه به فيفا و 

كنفدراسيون فوتبال آسيا نيز همين موضوع را خواسته ام.«
علي كفاشيان با لبخند هميشگي خود نامه نوشت و ارسال كرد تا فوتبال 
ايران با چالش روبه رو شود. كفاشيان نامه نوشت و از يكي از همان تخلفاتي 
ايراد گرفت كه در زمان خودش كسي حق نداشت از آنها حرف بزند، ولي 
حالا ماج��را فرق مي كند، چ��ون او مي خواهد دوباره رئيس ش��ود. حالا 
انتخابات به تعويق هم افتاد مهم نيست. حالا اصلًا بگويند آقاي كفاشيان 
بفرماييد در انتخابات شركت كنيد، اين يعني تمام تخلفاتي كه در دوران 
او رخ داده پاك می ش��ود؟ يعني اينكه بايد باور كنيم مديري كه يك بار 

فوتبال را بيچاره كرده، اين بار براي نجات فوتبال پا پيش گذاشته است؟
البته باز هم تأكيد مي كنيم در جمع كانديداهاي رياست فدراسيون فوتبال 
به هيچ كدام نمي توان اميد بس��ت، ولي خب اينكه يك مشت مديري كه 
كم هم پرونده ندارند اينگونه براي رسيدن به رياست براي هم خط و نشان 

بكشند، اتفاق جالبي است كه تنها در فوتبال ايران رخ مي دهد.

    خبر


